
 
Motie structurele opvang asielzoekers in Rijswijk  
 
De gemeenteraad van Rijswijk, in vergadering bijeen op 12 december 2023,  
 
Constaterende  

● Dat asielopvang in Nederland met het huidige tijdsgewricht niet van tijdelijke aard is;  
● De herhaalde oproep van het kabinet, en specifiek de staatssecretaris Justitie en 

Veiligheid dat gemeenten in heel Nederland hun verantwoordelijkheid moeten nemen 
in de opvang van asielzoekers;  

● Het verzoek van het COA er ligt om nu tijdelijk 50 minderjarige asielzoekers (AMV-
ers) in Rijswijk te huisvesten mede ter ontlasting van het aanmeldcentrum in Ter Apel 

● Het wetsvoorstel Spreidingswet met een voorstel voor verdeling over heel Nederland 
(die momenteel bij de Eerste Kamer voor ligt); 

 
Overwegende  

● Dat de gemeente Rijswijk haar verantwoordelijkheid heeft genomen door in de 
afgelopen jaren duizenden asielzoekers op te vangen;  

● Het oude AZC is omgevormd tot flexwooncentrum, waarmee Rijswijk extra capaciteit 
biedt voor de huisvesting van statushouders, waardoor de achterstand in 
doorstroming van AZC wordt ingelopen en de ondercapaciteit bij AZC's wordt 
verlicht; 

● Dat we als Rijswijkse gemeenschap onze bijdrage willen leveren voor het 
ondersteunen van mensen die vluchten voor oorlog, geweld en onderdrukking nu en 
in de toekomst;  

● Dat dit proportioneel en met de goede voorzieningen en voorwaarden geregeld moet 
zijn, zowel voor de betrokken vluchtelingen als voor de inwoners van Rijswijk; 

● Het steeds verplaatsen en het onderbrengen in hotels hier niet bij past; 
 
Voorts overwegende 

● Dat bij het opvangen gezorgd moet worden voor goede zorg, taallessen, onderwijs, 
voorbereiding op maatschappelijke integratie voor toekomstige statushouders; 

● Dat deze extra verantwoordelijkheid voor zorg, onderwijs en veiligheid nu niet 
gedragen kunnen worden door de gemeente Rijswijk gezien de financiële en 
personele situatie en de verwachtte korting op de financiën vanuit het Rijk; 

● Dat met gezamenlijke inzet met het Rijk, Provincie en regio er voldoende 
mogelijkheden zouden moeten zijn in Rijswijk om een groep van zo’n vijftig 
minderjarig asielzoekers goed op te vangen wat betreft zorg, onderwijs en integratie; 

 
Verzoekt het College  

● Met de regio en het COA vanuit haar eigen bevoegdheid in gesprek te gaan, om een 
besluit te nemen, over het bieden van structurele, kleinschalige en gepaste opvang, 
specifiek voor de doelgroep van minderjarige asielzoekers. 

 
En gaat over tot de orde van de dag.  
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